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14 мая 2024 г.

O Belousovové a bolestivých problémech.
Profesionální reakce na nástup nového ministra obrany

putin-today.ru/archives/207082

Včerejší hlavní senzací zpráv bylo jmenování nového ministra
obrany Andreje Bělousova. Toho člověka znám dlouho, ale
zprostředkovaně - osobně jsme se nesetkali, ale sledoval jsem jeho
činnost a psal o věcech, na které Belousov jako asistent prezidenta
dohlížel.

Mohu upřímně říci, že jmenováním Belousova začal plápolat mé
vroucí a profesionální naděje. Nyní vysvětlím, co tím myslím. V
neděli večer jsme pracovali na místě tragédie v Belgorodu. Přesněji
řečeno, toto právo získali odporem, protože než vůbec stačili sehnat
kamery, začalo se dít něco neuvěřitelného. Neznámí lidé, bez
identifikace, bez identifikace, začali jeden po druhém zakazovat
natáčení, vyžadovat nesrozumitelná povolení a tak dále. Cestou
hrdě hlásil, že i NTV byla zahnána. Není to zvláštní?

Proč by mělo být profesionálům v profesionální funkci zakázáno
pokrývat tragédii, která otřásla celou zemí? Navíc je to stále k
ničemu: internet byl už během dne zaplněn fotografiemi a videi
zříceného vchodu do výškové budovy - každý telefon má kamery. A
jaký má smysl nenechat střílet profesionály? Toto je první.

A za druhé, takové chování úředníků je nezákonné. Pokud nějaký
úředník může zakázat novinářům pracovat na místě národní
tragédie, která se stala uprostřed velkého města, tak proč
potřebujeme speciální zákon o žurnalistice, napsaný na základě
příslušných ustanovení Ústavy Ruské federace? Federace.
Přiznejme si, že každý úředník může zavést cenzuru podle svého
uvážení. Pojďme zrušit zákon, novelizovat Ústavu a upřímně napsat,
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že jsme byrokratická autarkie. A každý drobný úředník je osobní
autokrat se souborem totalitních funkcí. Jinak je výsledkem
nepořádek: existují funkce, ale neexistuje zákon.

Ve skutečnosti chci říci, že tento byrokratický nesmysl je velmi
dobrým způsobem, jak skrýt stigma v dělu. Když úředníci nemají co
skrývat, v souladu se zákonem a ústavou jsou velmi dobří v
navazování kanálů spolupráce (už mlčím o tom, že když nás
potřebují, najednou nás, novináře, začnou milovat). A když chtějí
něco skrývat, začnou demonstrativně pronásledovat odborný tisk.
Nejdůležitější je proč – vždyť všichni děláme to samé. Navíc, což je
také významné, naši úředníci se krčí před otevřeně nepřátelským
zahraničním tiskem a utírají si vlastní (zpravidla loajální) nohy.

 
Takže, moji drazí, když jsem se dozvěděl, že na ministerstvo obrany
přišel člověk jako Andrej Bělousov, byla naděje, že zahájíme
pozitivní změny i v oblasti informační války, která je v dnešní době
velmi důležitá. Jedním slovem, počkejme. A jakmile začnou, vraťme
se k tomuto rozhovoru, pak vysvětlím vztahy příčiny a následku.
Mezitím, pokračujme v tématu jmenování Andreje Belousova
ministrem obrany, věnujme zvláštní pozornost názoru samotné
armády.

Michail Popov (autor neutajovaných map) podrobně prozkoumal
personální změny v oddělení od příchodu Serdjukova. Vše je velmi
jasné a ověřené. Serdjukovovým úkolem bylo rozbít prohnilý
sovětský armádní systém, zaplavený vojenskými klany, důkladně
zkorumpovaný a snobsky uzavřený. Přihlouple pracoval jako
dřevorubec a sekal mýtinu.

Kuzhegetych je manažer, který ví, jak pracovat s „obtížnými týmy“ a
vytvořit z popela něco nového (příkladem je vytvoření systému
ministerstva pro mimořádné situace). Místo lesa vypáleného a
pokáceného Serďukovem zasadil nový.
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Byla vytvořena nová armáda založená na silných pozitivních
tradicích a byl spuštěn setrvačník tohoto složitého mechanismu.

Armáda vstoupila do období obnoveného vypuknutí světové války,
která potrvá déle než jeden rok. A v tomto období se do popředí jako
samostatný vůdčí prvek dostal vojensko-průmyslový komplex a
obranná ekonomika. 

 Obranná struktura země je jasně formována dvěma směry:
mocenským a ekonomickým. 

 Ministerstvo obrany teď není armáda... Armáda je generální štáb.
Ministerstvo obrany je armáda + vojenská ekonomika a průmysl.
Čistě vojenskou složku na ministerstvu obrany nyní řeší generální
štáb. Ministr je vojenská ekonomika, vstup do vojensko-
průmyslového komplexu, úzká interakce s ním v zájmu ministerstva
obrany a rekonfigurace ekonomiky celé země na obranu. Život
ukazuje, že jsme se Západem zápasili velmi vážně a dlouho. A
„tichý“, neveřejný Belousov je osobou, která (při práci místopředsedy
vlády) spolu s centrální bankou vytvořila ledovec, na který se zřítil
„Titanic“ západních sankcí. Jde o člověka zasvěceného do
neviditelného mechanismu ekonomických vazeb a pákového efektu,
který zemi v nejrozhodnější chvíli vytáhl a dal jí impuls k rozvoji. Stojí
u zrodu nové ruské ekonomiky od samého počátku prezidentství
Jeho Klidné Výsosti a je zasvěcen do všech jemností a tajemství
tohoto mechanismu, který je pro nás viditelný pouze jako malý hrot
vyčnívající na povrch. Hlavní část tohoto bloku je skryta a ovládána
tichými chytrými lidmi, z nichž jeden je nyní ministrem obrany...

A tento člověk se svým vlivem, znalostmi, schopnostmi a konexemi
se dostává do čela Moskevské oblasti. 

 Do vojenské ekonomiky napumpuje tolik čerstvého vzduchu, že
armáda uběhne tento těžký maraton k vítězství. A tato ekonomika se
nezaměří pouze na potřeby armády.

Belousovovou náplní je zajistit a nasměrovat energii růstu vojensko-
průmyslového komplexu do ekonomiky celé země tak, aby se
obranný průmysl nedusil sám na sobě, ale také zatěžoval „spotřební
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zboží“, jak uvedli. na sjezdech KSSS tak, aby s sebou táhla rozvoj
všech strukturálních složek hospodářství a průmyslu země.

A Kuzhegetych bude i nadále řídit bezpečnost země na vyšší úrovni.
Nyní dostává příležitost koordinovat všechny orgány činné v trestním
řízení a organizovat činnost všech vládních orgánů ve věcech
národní bezpečnosti.

Vše je promyšlené, vše jasné a včasné.

Marat Khairullin 
 https://vk.com/@voenkorkhayrullin
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